
Styrelsemöte 9 december 2013

Den  nyvalda  styrelsen  samlades  för  sitt  första  ”riktiga”
styrelsemöte,  förutom  det  korta  konstituerade  mötet  efter
stämman. 

Styrelsen  godkände  förslaget  till  fördelning  av
styrelsearvode och utsåg också Dan Axelsson och Kurt
Sandberg  till  projektledare  för  fibernätsprojektet
respektive garagerenoveringen.
Styrelsen diskuterade garagerenoveringen och beslutade
ta in två olika offerter, en där den gamla överbyggnaden
rivs och en där den får bli kvar. Styrelsen ska också
fortsätta utredningen kring de gamla ”vipportarna” och
vad det skulle kosta att renovera dessa.
Teknikbyrån  har  tagit  fram  ett  avtalsförslag  för
fibernätet som styrelsen ska ta ställning till.
Styrelsen  beslutade  att  inte  erbjuda  medlemmar  att
betala fibernätet ”kontant” eftersom det dels kan skapa
oklarheter kring statusen på samfällighetens fordran på
sina medlemmar samt kan skapa en onödig administration.
Alla medlemmar, fastighetsägare och Brf, kommer därför
att få betala uppgraderingen av nätet via det lån som
stämman beslutat att föreningen ska uppta.
Johan gick igenom vicevärdens rapport och berättade att
julgranen är uppsatt och att plogningen i helgen gick
bra. 
Göran presenterade resultat- och balansräkning t o m
november och utfallet följer i princip budget
Maggie, som är utlåningsansvarig för föreningslokalen,
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ska flytta från området och styrelsen söker nu en ny
utlåningsansvarig
Ordförande och kassör ska träffa de nya revisorerna i
vecka 51
Kassören  meddelade  att  det  i  fortsättningen  inte  är
möjligt  för  samfälligheten  att  fakturera  enskilda
bostadsrättsinnehavare  för  deras  extra  p-platser  utan
att  samfälligheten  kommer  att  gå  tillbaka  till  att
fakturera bostadsrättsföreningen istället.

Nästa möte blir den 20 januari 2014.


